



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

**RACQUETBALL CANADA JOINING ABUSE-FREE SPORT
ON JANUARY 15, 2023
RACQUETBALL CANADA SE JOINT AU PROGRAMME SPORT
SANS ABUS LE 15 JANVIER 2023**

abuse-free

SPORT  TM/MC

sans abus

WINNIPEG (October 17) - Racquetball Canada is pleased to announce that it has signed an agreement to join Abuse-Free Sport, the new independent program to prevent and address maltreatment in sport.

Racquetball Canada, and its stakeholders, will have access to the services of the Office of the Sport Integrity Commissioner (OSIC), which serves as the central hub of Abuse-Free Sport, following a transition period which will end no later than January 15, 2023.

"Racquetball Canada is fully committed to safe sport and we take it very seriously. We're committed to doing our part to support a growing national movement that is changing the culture of sport in this country. As part of that commitment, we're pleased to sign on to Abuse-Free Sport and to soon have the OSIC to administer our safe sport complaints," Kathy Brook, Executive Director of Racquetball Canada said. "This consistent national program is long overdue, and Racquetball Canada wants to be leaders to ensure our sport and all sports are safe inclusive places to belong."

During the transition period, Racquetball Canada is completing full adoption of the Universal Code of Conduct to Prevent and Address Maltreatment in Sport (UCCMS), which it must do before it can become part of the Abuse-Free Sport program, and making the required policy changes.

Prior to January 15, 2023, Racquetball Canada participants who have experienced or witnessed abuse will continue to have access to independent third-party services through W&W Dispute Resolution Services Inc. by contacting safesport_wwdrs@primus.ca

There is more information about the Abuse-Free Sport program [HERE](#), on the OSIC [HERE](#), and on Racquetball Canada [HERE](#).

WINNIPEG (17 octobre 2022) - Racquetball Canada est fier d'annoncer la signature d'une entente pour se joindre à Sport Sans Abus, le nouveau programme indépendant pour prévenir et contrer la maltraitance dans le sport.

Racquetball Canada, et ses parties prenantes profiteront d'un accès aux services du Bureau du Commissaire à l'intégrité dans le sport (BCIS), la pierre angulaire du programme Sport Sans Abus, après une période de transition qui

se terminera au plus tard le 15 janvier 2023.

«Racquetball Canada est entièrement engagée à préserver la sécurité du sport et nous prenons cela très au sérieux. Nous sommes déterminés à faire notre part pour soutenir un mouvement national en pleine croissance qui change la culture du sport dans ce pays. Dans le cadre de cet engagement, nous sommes heureux d'adhérer au programme Sport Sans Abus et de savoir le que le Bureau du Commissaire à l'intégrité dans le sport (BCIS) gèrera bientôt nos plaintes relatives à la sécurité dans le sport », a déclaré Kathy Brook, directrice administrative de Racquetball Canada. Elle poursuit : «Ce programme national cohérent est attendu depuis longtemps, et Racquetball Canada veut être un chef de file pour assurer que notre sport et tous les sports offrent des environnements sécuritaires et inclusifs.»

Pendant la période de transition, Racquetball Canada devra adopter le Code de conduite universel pour prévenir et contrer la maltraitance dans le sport (CCUMS), un prérequis pour se joindre au programme Sport Sans Abus, en plus de procéder aux modifications requises à ses politiques.

Avant le 15 janvier 2023 les personnes de Racquetball Canada qui ont vécu de la maltraitance ou qui en ont été témoins continueront d'avoir accès aux services du tiers indépendant de Racquetball Canada W & W Dispute Resolution Inc. en contactant safesport_wdrs@primus.ca.

Pour obtenir plus d'information sur le programme Sport Sans Abus, veuillez [CLIQUER ICI](#). Pour de plus amples renseignements sur le BCIS, veuillez [CLIQUER ICI](#). Pour en savoir plus sur Racquetball Canada veuillez [CLIQUER ICI](#).

About Racquetball Canada / À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contacts / Contacts Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Kathy Brook
Executive Director / Directrice exécutive
execdirector@racquetballcanada.ca | 519.897.7094

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

**Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !**



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca in collaboration with



Try email marketing for free today!